

Title (en)

Composite package with a rowing boat-type base, a lid and an internal loosely-fitting strap.

Title (de)

Zusammengesetzte Verpackung mit einem schalenförmigen Boden, verbunden mit einem Deckel und mit einem internen, locker umgegürteten Band.

Title (fr)

Emballage composite à fond du type barquette associée à une coiffe et à un lien interne de ceinture lâche.

Publication

EP 0235062 A1 19870902 (FR)

Application

EP 87440007 A 19870205

Priority

FR 8601743 A 19860206

Abstract (en)

1. Composite packaging with a tray type base (2) and peripheral carrying strap (3) covered by a lid (1), characterized in that the containers are fitted by the loose peripheral strap inside the lid, the strap protruding beyond the end of the packaging to form a handle (4) and in that the tray has some means of maintaining the strap in a fitted position on the upper edges of its front (7) and back (8) lateral sides, for which the front longitudinal side (7) is provided cooperating with the front facing flaps (20) and (21) to form slots (32) and (33) for the passage of the strap to the outside of the packaging through the front facing section (18) to form the handle (4).

Abstract (fr)

Emballage composite à fond du type barquette (2) et lien périphérique (3) recouvert par une coiffe (4) caractérisé en ce que le ceinture des contenants est réalisé par un lien périphérique lâche à l'intérieur de la coiffe, le lien dépassant en extrémité de l'emballage pour constituer une poignée (4) et en ce que la barquette possède sur les chants supérieurs de ses bords latéraux avant (7) et arrière (8) des moyens de maintien du lien en position de ceinture, les moyens dont est pourvu le bord longitudinal avant (7) coopérant avec les rabats (20) et (21) de face avant en vue de former des fentes (32) et (33) pour le passage du lien à l'extérieur de l'emballage à travers le panneau de face avant (18) pour constituer la poignée (4). Cette invention intéresse les fabricants de machines d'emballages et les producteurs de produits alimentaires en boîtes ou en bouteilles.

IPC 1-7

B65D 71/00; B65D 5/46

IPC 8 full level

B65D 5/465 (2006.01); **B65D 5/46** (2006.01); **B65D 5/462** (2006.01); **B65D 5/472** (2006.01); **B65D 5/475** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01);
B65D 71/36 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/46016 (2013.01); **B65D 71/36** (2013.01); **B65D 2571/00493** (2013.01); **B65D 2571/00574** (2013.01); **B65D 2571/00666** (2013.01);
B65D 2571/00987 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0042711 A1 19811230 - MEAD CORP [US]
- [Y] DE 1110832 B 19610713 - GERTRUD MEWES GEB BECKER
- [A] FR 2434763 A1 19800328 - KRONENBOURG BRASSERIES
- [A] EP 0066029 A1 19821208 - SOCAR [FR]

Cited by

FR2681838A1; CN111003312A; EP0720571A4; EP0947432A1; FR2776987A1; US9706838B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0235062 A1 19870902; EP 0235062 B1 19890524; AT E43318 T1 19890615; AU 594425 B2 19900308; AU 6854187 A 19870813;
CA 1318266 C 19930525; DE 3760172 D1 19890629; ES 2009850 B3 19891016; FR 2593779 A1 19870807; FR 2593779 B1 19890721;
JP H0451424 B2 19920819; JP S62182034 A 19870810; MX 160931 A 19900620; ZA 87424 B 19870930

DOCDB simple family (application)

EP 87440007 A 19870205; AT 87440007 T 19870205; AU 6854187 A 19870205; CA 529234 A 19870206; DE 3760172 T 19870205;
ES 87440007 T 19870205; FR 8601743 A 19860206; JP 2552687 A 19870205; MX 516187 A 19870204; ZA 87424 A 19870121